
RAIfI\ MIE.JSKA
w l{arpaczu

Pro tokół  Nr  XI I / l l
z sesji Rady Miejskiej w Karpaczu

odbytej w dniu 2ó pażdziernika 20ll r.
w sali narad Urzędu Miejskiego w Karpaczu.

Scs|a rozpoczęła się o godz. 10.00,
zakończyła się o godz. 1.l'00.
Nagranie audio obrad sesji stanowi załącznik do protoko|u.

Zawiadomienie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej i porządek obrad załączono do protokołu.
Potwierdzenie otrzymania zawiadomienia o zwołaniu XII sesji Rady Miejskiej w Karpaczu w dniu
26 paż'dziernlka 20l1 roku i materiałów na sesję stanowi załącznik nr 1 do protokołu'

obsługę prawną sesji sprawowała: Parri Katarzyna Kopeó . Radca Prawny Gmir-ry.

Punkt 1. Przewodnicząca Rady Miejskiej p' Irena Sewer1'n o godz. 10.00 otworzyła obrady XII
sesji Rady Miejskiej w Karpaczu i oświadczyła, iz zgodnie z listą obecności aktualnie w
posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 radnych.
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji lista obecrrości radnvch
stanowi załącznik nr 2 do rriniejszego protokołu. Prowadząca obrad1. portitala zaproszon1ch
gości. radnych, pracolt.ników Urzędu Miasta oraz mieszkańcór,v.

W tym miejscu na salę obrad weszła radna p. Ewa Walczk

Punkt 2. Wnioski do porządku obrad.
Przewodnicząca Rady wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały nr 131/11 rt sprartie
zawarcia Z 1ą samą stroną kolejnej umowy dzierżawy. której przedmiotem jcst ta Sama
nicruchomość gluntowa' zabudowana. po umowie zawartej na cZaS oznaczony do il |at' l ]c|rwała
ta wpłynęła w tetminie ustawowym, więc jej wprowadzenie do porządku obrad nie wymaga
glosowania.
Prowadząca obrady zapytała czy sąwnioski lub pytania do porządku obrad.
Butmistrza Miasta wystqpił z wnioskiem o wycofanie proj ektu uchwały nr 122l11 ze względu na
brak wszystkicl-r wymaganych opinii oraz projektu uclrwały nr 13l/l1 i zamiast niej
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 13la /11 w sprawie zawarcia Z tą san-}ą
slroną kolejnej umowy dzierŻawy, której przedmiotem jest ta satna nicluclronlość gfulltoWa.

zabudowana, po umowie zawafie1 na czas oznaczony do 3 lat dodano w niej $ prz; znając;
dz,ierzawcy prawo pierwokupu garażu (radni poprzedniej kadencj i wyrazili zgodę na sprzedaż.
dzierŻawcy wybudowanego przez nlego garaiL|) '
Wobec braku dalszych wniosków i pytań Przewodnicząca Rady zarządz|ła głosowanle Za
przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem wniosku Burmistrza:

za  l 1głosów, przeciw .. 0 głosów, wstrzymujących się 0 głosów'
Prowadząca obrady stwierdzlła, że porządek obrad XII sesji został uslalony i przystąpiła do
realizacji punktu 3.

Punkt 3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia f.] września 20llr.
Prowadząca obrady zapytała, czy ktoś chciałby zabraó głos w sprawie protokołtt z XI scs|i z

dr1ia 27 września 2011 roktr' W związku z brakiem uwag zarządz|ła głosowanic za prz;jęcielll
protoko.łu:

za 11 głosóq przeciw - 0 głosóq
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół
przyjęty.

wstrzymujących się _ 0 głosów
z XI sesji Rady Miejskiej w l(arpaczu został



Punkt 4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyinei. :
Prowadząca obtady zap1-ała czy są uwagi bądŹ pytania do przedłożonego przez Burmistrza Miasta
sprawozdania (sprawozdanie załączono do protokołu).
Radny p. Tobiasz Frytz zapfiał o pkt 9 i 10 sprawozdania - dlaczego nie było przetargu
Burmistrz Miata p' Bogdan Malinowski odpowiedział, Że przetarg na dzierżzawę tablic odbędzie się
23 listopada 201 1r.

W tym miejscu na salę obrad wszedł radny p. Mieczysław Pajdzik.

W związku z brakiem dalszych pytań Prowadząca obrady przystąpiła do realizacji punktu 5.

Punkt 5. Informacje Przewodniczącej o dzia|aniach podejmowanych w okresic
międzysesyinym.
Przewodnicząoa Rady Miejskiej p' Irena Seweryn powiedziała, że w okresie międzyscsyjrl1m
uczestniczyła w następujących spotltaniach:
1) 28 wześnia 2011 r.- spotkanie w Gimnazjum im. ''Przewodników Górskich'. . ''Pafinerstwo

na Rzecz Rozwoju".
2) 30 września 2011 r.. XIV Karkonoskie Spotkanie Turystyczne z o|<azji Swialowego Dnia
Turystyki w Restauracji Dwór Liczyrzcpy.
3) 2 paŹdziernika 20l 1 r - w parku przy ul. Nadrzecznej ̂  za|<onczenie sezonu grillowego 20l l'
4) 6 paidziernika 2011 r Spotkanie w Urzędzie Misata gestolów bazy nocłedowcj z
przedstawicielami Winterpolu dotyczące oferty współpracy na sezon zimowy 201112012
5) 7 pażdziernika 201I r - W Muzeum Sporlu i Turystyki _ wystawa Tadeusz Różewicz r,i
Krrkonoszach iz okazj i  90 rocznic) jego urodzin).
6) 14 paż'dziern|ka 2011 r - Spotkanie w Bibliotece Miejskiej z emerytowanymi nauczycieJami z
Okazj i Dnia Edukacji Narodowe.j.
7) )7 paŻdziemtlia 2011 r' . spolkanie z Wojewódzkim Konscrw.atorem Z,ab1tltów p' \Ą'ojcicclicn-l
Kapałczyńskim u Burmistrza Miasta. Przewodnicząca Rady poprosiła Butnristrza Miasta. Żeb)
przedstawił sprawozdanie Z tego spotkania.
Burmistrza Miasta powiedział, że zgodnie z wnioskiem Komisji Rady chciałby doprowadzić do
spotkania radnych z Konserwatorem. Na spotkaniu radni uzyskają między innymi intbrmacje. które
prace i działania wymagają zgody Konserwatora Zabytków, a które nie.
Burmistrz Miasta razem z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków przcpr.owadzili u tclcltie
wizje obiektów, które są obecnie remontowane: Kościółek Wang. I)worzec PKP. ulica Parkclrva i
Przychodnia Zdrowla. Po wizji oraz dyskusji Konserwator Zabytków powiedział' Że zmieni sr,toją
opinię o nie wyra'Żeniu zgody na rozbiórkę budynku Przychodni ze względu na jej walory
architektoniczne.

W tym rniejscu na salę obrad wszedł radny p. Mirosław Czubak.

l)lzewodnicząca Rady powiedziała, Żc Pan Wojciech Kapałczyriski prz1'będzic lla taliic spo{Jianic
po 15 listopada br. a|e ze względu na ograniczony czas prosił o wczcśniejsze przygotorłanic. i
przekazanie mu problemów i pytań z tematyki, którą radni są zainteresowani.
Prowadząca obrady zapytał'a czy są uwagi bądź p1.tania do przedstawionego prZęZ n]ą

sprawozdania .
I{adny p. Mieczysław Pajdzik zapytał, czy była informacja Wojewódzkiego Konserwatora

Zabytków w sprawie elrranów na Parkowej i czy ta sprawa jest juŻ rozlvtązana.
Burmistrz Miasta odpowie dział, Że decyzja w sprawie ekranów jvŻ zapadła.

Prowar1ząca obrady zamknęła pkt 5 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 6.

Punkt 6. Przedstawienie opinii zespołu do zaopiniowania zg|oszonych kandydatów na

ławników' w Ęm podjęcie uchwal (projekĘ uchwał od nr XII/I08/11 do nr Xll/ll4lll).



Pzewodnicząca Rady poprosiła radnego p. Gnegorza Kubika o odczytanie opini Zespohr do
zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na ławników.
Radny p' Grzegorz Kubik odcz1.tał w/w opinię (opinię załączono do protokołu).
Radny p. Mieczysław Pajdzik zapytał" czy w innych miej scowoŚciaclr teżjest taki problem
Przewodnicząca rady odpowiedziała' ze nie wie. Poinformowała, ze w tei spr.awie.jcst tez opinia
prawna.
Radny p. Mieczysław Pajdzik poprosił o odczytanie tej opinii.
Przewodnicząca Rady wyrazlła zgodę i poprosiła radnego p. Mieczysława Pajdzika o jej
odczl.tanie.
Radny odmówił odczytania opinii prawnej.
Radna Ewa Walczak, po wyrażeniu Zgody Przewodniczącej Rady. przeczy|ala opinię prau'ną.
Powiedziała równieŹ, że człorrkowie zespołu powołanego do zaopiniorł'ania zgbszoll1,ch
kandydatólt' na ławników nie mają zadnych ,zastrzęŻęi co do kandydatów, gdyŻ nicwątpliwic są
osobami godnymi zaufania. Zespół sprawdził tylko zgodność dokumentów pod wzglęclcm
formalnym.
Prowadząca obrady zarządz|ła przystąpienie do głosowania poszczególnych uchwał'
Przed głosowar-riem radny p. Mieczysław Pajdzik poprosił protokolarrtkę. ieby wpisywała jego
nazwislto przy wszystkich głosowarriach, kiedy głosuje przeciw lub wstfzyn]Llje się od głosrt'

. Uchwała Nr XII/108/11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 26 paŹdziemika 201l r' r,l'
sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu.

Po odczytaniu treści uchwały Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie.
Za- 1l głosów, przeciw - 2 głosy (M.Pajdzik)' wstrzyrrruj ących się - 0 głosów.

lJchwała została podjęta.
> Uchwała Nr XII/109/I l Rady Miejskiej w Karpaczu z' dnia 26 paŹdziernika 2011 r. w

sprawie pozostawienia zgłoszenia karrdydata na ławnilta bez dalszego biegu.
Po odczytaniu treści uclrwały Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie'

Za- 11głosów, przeciw - 2 głosy (M.Pajdzik)' wstrzymujących się - 0 głosów,
Uchwała Została podjęta.

> Uchwała Nr XII/110/l1 Rady Miejskiej w Kalpaczu z dnta 26 października 201l r' w
sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszcgo biegrr.

Po odczytaniu tleści uclrwały Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosor,t'ar-ric '
Za- ll glosów' przeciw - 2 gbsy (M.Pajdzik), wstrzymujących się - 0 głosór,i.'

Uchwała została podjęta.
> Uclrwała Nr XiI/111/11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia f6 paŹdziernika 2011 r. w

sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu'
Po oclczytaniu treści uchwały Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie.

Z.a 1 1 głosów. przeciw - 2 głosy (M.Pajdzik). wstrzymu.iących się - 0 głosrill.'
Uchrł'ała została podjęta.

; [Jchwa.Ia Nr XlI/112/ll Rady Miejskiej w Karpaczu z' dnla 26 paŹdzierntka 2()ll r. rł'
sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu.

Po odczytaniu treści uchwały Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie.
Za_ 11głosów, przeciw - 2 głosy (M.Pajdzik), wstrzymującycli się. 0 głosów.

IJclrwała Została podięta.
. Uchwała Nr XlI/113/1l Rady Miejskiej w Karpacztl z, dnla 26 paŹdzier.nika 2()l l r. lł

spIaWie poZostawicnia zgłoszenia kar-rdydata na ławnika bez dalszego bicgu.

Po odczytaniu treści uchwały I'rzewodnicząca Rady przeprowadziła głosorł.allic.

Za- 11głosów, przeciw - 2 głosy (M.Pajdzik), wstrzymujących się. 0 głosólv.

Uchwała została podjęta.
> Uchwała Nr XII/114/11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia 26 pażdziern|ka 2011 r' w

sprawie pozostawienia zgłoszenia kandydata na ławnika bez dalszego biegu.

l)o odczytaniu treści lrclrwały Plzewodnicząca Rady przeprowadziła głosort'anie'

Za 13 głosów, przeciw - 0 głosów, wstrzymujących się . 0 głosórt.



Uchwała została podjęta'
Prowadzaca obrad1' zamknęła pkt 6 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 7.fł i 9.

Punkty 7,8 i 9. Podsumolvanie sezonu lctniego 2011r. Prtyg<ttowanie do sezonu zimowego.
Kalendarz imprez na f0l2r.
Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Zastępcy Burmistrza p. Ryszardowi Rzepczyńskiemu celem
omówienia w/w punktów porządku obrad.
Zastępca Burmistrza powiedział, Że radni, na komisjach otrzymali zestawienie/podsunlorł anie
wszystkich implcz. które odbyły się w sezonie wakacyjr.rym oraz in|ormacjc o targach i al<cjach
plorrrocy.jnyclr (podsumowanie załączono do protokołu) a następ11ic szczcgółort'o or-rlów il nicl..tórc z
nich.
Zastępca Burmistrza przedstawił również informacje o imprezach planowanych na 20l2r i o
przygotowaniu do sezonu zimowego. Na sezon zimowy zostanie wydany Merkiusz Karkonoski,
trwają tei prace nad folderem Karpacza. Powiedział, że w naszym mieście pojawiły się dwa obiekty
krzewiące kulturę tj. Dwór Liczyrzepy, w którym zagości.la opeta i Restauracja ,.Nad Zaporą... u
którc' j .jeszcze w tyrn miesiącu Wystąpi G. ł,obaszewska.
Dnia (l paŹdziernika 2011r. w sicdzibie Urzędu Miejskiego rt' Karpacztr oclb1'lo się spotkanit-
gestorów bazy noclegowej z przedstawicielami firmy Wirrterpol. Na spotkaniu przcclstaw itlIra
została oferta dotycząca sezonu zimowego 2011 _ 2012. Kompleks Narciarski Kopa wprowadził
preferencyjne ceny kametów.
Zastępca Burmistrza zapoznał radnych z działanimi promocyjnymi 201112012:
.od 15 grudnia w trzech miejscach w Katpaczu będą umieszczone kamery i obraz z' nich będzic
prezentowany w TVN 24 i TV METEO podczas przedstawiania prognozy pogody.
-Będzic prowaclzona wspólna prornoc|a miasta i wyciągów w rozgłośniacl-r loitalnych'
- Wintelpol promując się w rozgłośniach radiowych włączy infbrmacje o mieŚcie. .|est pomys'ł
obudowania tego w konkursy, gdzie nagrodą bedą np. darmowe noclegi w Karpaczu'
- Wspólpraca z obiektami noclegowymi, które wykrrpią w radiu spoty reklamowe, a miasto dołącz.v"
się funduj ąc np. darmowe bilety na atrakcj e miejskie.
- Na stronie internetowej miasta' W okresie świąteczno.nowolocznym, będzie utwolzona zaltładka
z informacją o wolnych miejscach noclegowych.

Na stronie internetowej miasta będzie umieszczony spis finn działających w Karpaczu. Za oplat.1
1lrma będzie mogła dołączyć zdjęcia.
Pojawią się tei nowe imprezy w mieście:
-7 slycznia 20 1,2 na Stadionie Miejskim odbędą się Mistrzostwa w Skirtingu.
- W styczniu' tęż na Stadionie Miejskim' zorganizowany zostanie megakulig będzic próba bicia
lc l iorJu Polski .
- Na Samotr-ri. tak jak w ubiegłym rokrr' odbędzie się orkie stra Swiątccznej Pomocy..
- W 20l2 roku' rł,.ozasie |erii, zorganizowana Zostanie impreza razem z Radierrr Planeta z l'oznania.

Zastępca Bumistrza kilkakrotnie przerywał swoj ą wypowiedź' poniewai zakłócały ją

prowadzone przez radne go p. Mieczysława Pajdzika rozmowy.
ńadny p. Mieczysław Pajdzik podczas jednej z takich przerw powiedział. ieby P' Ryszalcl

Iłzepczyński napił się wody.
Przewodnioząca Rady ki1kakrotnie' bezskutecznie przywoływała radnego p. Mieczysława Pajdzika

do porządku. W związku Z tym poplosiła protokolantkę o wpisanie tego do protokołu.

- W kwietniu odbędzie się impreza Everyboard Fest.
- W zimie kontynuowane teŻ będą spacery Z Przewodnikiem po Karpaczu. lttóre odbyrvają się pLzl

\  )n ó l l r r acv  z  B iu r l r r r i  l u l . 1 - l ; c z l l rm i '
w :ótz r Ila trasie biegowej^ rł'c wszystkie weekendy. będzic lloŹlirttlść skclrzYstania /: pol.ll()c\'

instruhtora.



o godzinie 11'35 Przewodnicząca Rady ogłosiła dwudziestominutową przerwę.
o godzinie l2.05 obrady zostały wznowione. Przewodnicząoa Rady przystąpiła dcl
punktu l0 porządku obrad'

Punkt l0. ProjekĘ uchwal:
> Uchwała Nr XII/1 15/11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnla 26 paŹdziernika 20l l r'

sprawie zawarcia Z tą Samą stroną kolejnej umowy dzierŹawy lttórej przedmiotl:nr jcst
sama nierrtchomość gruntowa. po umowie zawartej na cz'as ofnaczony do 3 lat.

Po odczytanirr treści uclrwały Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do tej uchwał1'.
czy Są Zapytania. W związku z brakiem pytań przystą)iono do głosowania.

ta

Za 13 głosó4
Uchwała została podjęta.

przeciw - 0 głosóq r,l strzym uj ącyc h się - 0 glosór,r.

> 120111 pro|ekt uchwały w sprawie określenia wymagań dotyczących śrt'iadczenia usług w
zakresie opróŹrriania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczys1ości ciekłych.

Po odczytaniu treści uchwały Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do te.j trchwaly i
czy są zapytania. W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania.

Za 4 głosy, przeciw - 7 głosów,
Uchwała nie została podjęta.

wstrzymujących się . 2 głosy'

; lJcl-rwała NL XlI/l l611 1 Rady Miejskiej w Karpaczu z dnia f6 paŹclzierrrika 20l 1 r. r'l
sprawic przy.jęcia lvicloletniego programu gospodarowania micszkaniowym zasol"lem gmlnr'
Karpacz.

Po odcz}.tanlu treści uclrwały Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do tej uchwały i
czy są zapytaljia. Wniosek Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego i udzielona odpowiedŹ
Zostały odcz}.tan e (załączone do protokołu).
Radny p. Grzegorz Kubik zapytał' czy Burmistrz zasięgnął informacji w Krajolvym Banktr
dotyczące.j dofinansowania do budowy mieszkań kornunalnych' Talric mieszkania są rt llaszci
gr.r-rinie dobrcrr.r deficytolt'yrn. poniewaŹ te co odzyskujcmy nie wystalczają clo zaspol<oienia
potrzcb rnieszkańcólv'
Burmistrz Miasta odpowi edział, ze podstawą budowy jest Miejski Plan Zagospodalor,l'alria
Przestrzennego _ próbował uchwałą wprowadzić teren pod budownictwo socjalne alc Rada ją

odrzuciła. Wobec tego Burmistrz lznat, że Rada nie jest zainteresowana budownictwem
komunalnym. Budynki komunalne są w złym stanie technicznynr, w związku z tylll glllina
W}'s1źu]iła o śr.odki rra rewitalizację pięciu budynków i je pozyskała. Gminy nie stać. aby |era7,
podejmować temat budownictwa komunalnego. Burmistrz obscrrt'uje ten ten]at i licz1,na znlilnę
przepisów dotyczących tlnansowania tego zadania przez państwo. Burmistrz Miasta powicdział. ze
radlry p. Grzegorz Kubik chce, żeby budowaó w Karpaczu mieszkania komunalne a jedntlczcśnic

składa wniosek o ich sprzedai za I%o wartośc|
Radny p' Mieczysław Pajdzik powiedział, ie intencją wspomnianej plzez Burmistrza rrchwały nie
byla chęć budowy rnieszkań tylko zmiana była przygotowana dla dewelopera. Nie ma przecieŻ
prob1enru. ieby zrobió zmianę w MPZP dla jednej działki' Radny urł'aŻa. że biedni tci porłinni

rnóc kupic swoje mieszkania i radny p. Grzegorz Kubik dobrze wnioskuje.
Bulmistrz Miasta odpowiedział, Że to radny :uwaŻa' Że miał inną intencję.
Radny p. Grzegorz Kubik podziękował Burmistrzowi' że nltóclł Llwagę na wriosek radnych o

sprzedaŻ mieszkań najemcom za 10ń,bo jego zdaniem jest to korzystne ' ludzie kilkadziesiąt lat w

nich mieszka.ją i je remontują więc powinni mieó możliwość ich kupr-ra za niewiclkic picniąclzo'

Por-rac|to radny uwaŻa, Że Burnristrz nie ma pomysłu na prawidłor,ve zarzątl,zanie subs1anc.ją

mieszkaniową. MZGKiM tei nieprawidłowo zarządza i gospodaruje wspólnotami. toteŻ nalcŻy

sprzedaó mieszkania, ieby wspólnoty same się zarządzały.
ńurmistrz Miasta odpowie dział' że w ubiegłych latach miasto budowało mieszkania' ale zostały one

wykupione i w zasobach pozostała Stara substancja, która jest kosztowna w ulrzymaniu' Trzeba się

zastanowić czy sprzedaŻ za lYo 1est właściwa. Burmistrz ZaL|waŻa, ze niektórzy najemcy sprzedają

realizaci i



potcl1l \\Ykupione Z ba|d7'o drrza bonifikalą mieszkania i przyjclą potcm do gmin1' pO nas1ęp]-]Ć
Radny p. Mieczysław Pajdzik zapytał kiedy były wybudowane bloki na Nadrzecznej. Radny
poprosił, ieby odstąpió od praktyki zasiedlania ostatniego mieszkania socjalnego we wspólnotach
podał przykład budynku przy ul. Wolnej 2'
Burmistrz Miasta odpowiedzlał' że budynki były wybudowane w latach osiemdziesiątyoh' (imina

stara się sprzedawaó ostatnie lokale komunalne w brtdynkach $'spólnot. j edna\<Że cl'Ęy na rrie.j takŻe
obor'n.iązek zapewnieni a mieszkań socj alnych dla naj uboŻszych.
Radna p. Ewa Walczak powiedziała. Że sprzedai mieszkań 'za 7|h jest zasadna i rricprawdą jcst. ze
nabywca moŻe 1e zaraz sprzedaó' bo musi zwróció wtedy bonifikatę. Radni wnioskowali tcŻ. icb)
z oałości proponowanych zmian w MPZP wyłączyó t zatwierclzić teren pod zabudowę socjalną.
Radna poprosiła Burmistrza, Źeby nie uzywał słów, Że to pruez Radę nie podjęto uchwały w sprarł,'ie
zmian w MPZP.
Radny p. Radosław Jęcek powiedział, Źe projekt uchwały, o której mówi Burmistrz. dotyczy:l trzecJr
działelr i mówienie. ze Rada.jest przciwna budownictwu socjalnemu jest nadinteęretac ją'
Burmistrz Miasta odpowi edział, Że tylko w Karpaczu zmiany w MPZP robione są dla
poszczególnych działek a nie dla oałego obszaru' ZbliŻa się okres na mozliwośói ubiegenia się o
następne dotacj e z Unii.
Radny p. Mieczysław Pajdzik zapytał ile jestjeszcze mieszkań do zbycia i powicdział ic nalcŻ1..jc
spr.zedaó.
[Jrrrmistrz Miasta odpowiedział, żę najuboższych nie stać jest na remont mieszkań i budyrrlrów'
Radny p' Gtzegorz' Kubik zapyał, co Burmistrz może Zaploponować młod.vn ludziom
zarabiającym 1500 czy 1700 zł i nie stać ich na kredyt. Burmistrz ma dobrze, bo załatwił sobie
mie szkanie.
Bur.mistrz Miasta odpowiedział, Że te czasy, o których radny mówi juŻ dawno minęły' Burmistrz
skor.zys1at z mieszkania spóldzielczego. na którę czekał kilka |aI. Teraz buclownjctwo kot.nunalne
przestajc istnieć ' rłypiera je TBS. W tej chwili, jak chce się miec nrieszkanic to .jest riroga. o
kttirej rnówi radr,ry.
Zastępca Burmistrza powiedział' że swój lolral wykupił 20 lat terrru za 100%o wartości i spłaca.l je
przez l0 lat. Powiedział równiei, że radny Kubik chce rozwiązać problern, z którym pańStwo teŻ
nic moŻe sobie poradzić - przypomniał program budowy 3 mln mieszkań w ciągu trzech lat. W
trakcie wypowiedzi Zastępca Burmistrza poprosił radnego p' Micczysława Pajdzika. który
roznrowami zalrłócał jego wypowiedŹ, o trochę mniej emoeji'
Radny p' Mieczysław Pajdzik powiedział, ze p. Rzepczyńslri opowiada głrrpot1' oraz. ze bęclą Ślodlti

.iak zlikwiduje się jego eta1..
Przewodnicząca Rady kilkakrotnie próbowała przryołać radnego Pajdzika do porządku zwracając
mu uwagę na niewłaście zachowanie.
Radny p. Radowsław .Ięcek wystąpił z wnioskiem o zamknięcie dyskusji'
Przystąpior-ro clo głosowania za przyjęciem ucl-rwały xIV1 16/] ] .

Za 9 głosów.
Uclrwała została podjęta'

przeciw ' 4 głosy' wstrzymu.;ących się - () głostitł..

I{adny p. Micczysław Pa.;dzilt. ponrimo t-rie udzielel-ria mu głosrt. pon,icdziaI. Że .jcst nlrI pt.z1liro.

Że radni rnajątaki stosunelt do tak bardzo istotnych splaw..
Przewodnicząca Rady powiedziała, Źe jej jest przykro, że radny nie chodzi na spotkania i potern

na sesji robi komisje.
Radriy p' Mieczysław Pajdzik poprosił, ieby Przewodnicząca Rady nie interesowała się czy c|rodzi

or.r na komisje czy r.rie chodzi.

; Uchwała Nr XII/I l7l11 Rady Miejskiej w Karpaozlt z dnia 26 paŹdziernika 2() l l r. u'

sprawie przejęcia od Powiatu Jeleniogórskiego zadania polegającego na zimowyn]

utrzymaniu dróg powiatowych na terenie Gminy Karpacz w sezonie 2011 2012.

Po odcz1.taniu treści uchwały Przewodnicząca Rady zapytała czy są wnioski do tej uchwały i

czy są zapytania' Wniosek Komisji GKPSB i PP i udzielona odpowiedŹ zostały odczy1ane



(załączone do protokołu). :

Burmistrz Miasta zgłosił autopoprawkę w tytule i $ 1 uchwały, zgodnie z wnioskami dwócl,r
komisji. t.j czas obowiązywania zadania zamiast do 2015r' należy zmier.rić do 201 2r.
Iładny p. Arltadiusz Dobiecki powiedział. ie jest to dziwna i cielrawa uchwa.ła .jak r.afui .ją
podcjn-rą. 1o grrrina ponicsie trzy raz,y wyŻsze koszty ' Dyrclrtor. MZC]KiM szacujc lioszt1
odśr.rieŻania na ltwotę około 500tys. zł.
Burmistrz Miasta odpowi edztał, Że jego tei to nie satysfakcj ontrje, ale pozostawienie Powiatowi
tego zadania spowoduje brak przejezdności ulic. w tej chwili Burmistrz zastanawia się nad
przejęcim tych dróg, gdyi jest to ciąg ulic gminnych i przed mieszkańcami to gmina odpowiada za
ich stan.
Raclny p. Arkadiusz Dobiecki powiedział, Że jest to kukułoze.jajo poclrzucone gnrinie i z,ap 'vtał. cz,5,
Starosta znajclzie podmiot. który za 80 tys. podejmie się odśniezania t1''ch dlóg.
Burmistrz Miasta odpowiedział, ze irrny podrniot odśnieiy uiice tyllro jeden laz dziclrllic'
Radoa Prawny p. Katarzyna Kopec powiedziała, Że taką samą sytuację ma gmina Zgorzelec alc jak
gminy zostawią ten problem Powiatowi, to ten sobie nie poradzi ze wszystkimi drogami do niego
należącymi.
I{adny p' Radosław Jęcek zaprosił radnych w dniu 3 listopada na posiedzenie komisji. któlej
przewodniczy. poniewai ten temat teŻ będzie omawiany.
Radny p. Mieczysław Pajdzilt port'iedział, ie sprawa ta wlaca co rolru i zapytał cllaczcgtl rł,ładzc
miasta nie starają się zmieniać Llsta.W oraz dlaczego miasto utrzymuje te drogi oraz drogę tra tęręnic
Podgórzyna.
Burmistrz Miasta odpowi ędztat, Że jest przygotowywana zmiana przepisów, ie drogi biegnącc
przez gminy będą ich własnością ale miasta chcą otrzymaó teŻ śrdoki na ich utrzymanie i ttrLaj
zaczyna się spór..
Radna p. Ewa Walczak Zapy|ała co nam da przejęcie tych dróg nie otrzymamy Wtedy na\Ą'et te!]L)
co telaz. Radna zapytała jakie są wpływy w Powiecie z rtyclawanycI-r zczrtolcń na litlru 1st:tllie z
pasa drogowego.
Burmistrz Miasta odpowiedział, Że od kilku do kilkunastu tys. zł.
Przystąliono do głosowania uchwały Nr XII/117111 '

Za - 9 głosów,
Uchwała została podjęta.

Za- 13 głosów
Uchwała Została podjęta.

> Uchwała Nr XII/1 t 8/11 Rady Miejskiej w Karpaczu z dria 26 paŹdzicrnilra 20l l t.. w
sprawie zawarcia Z tą Samą stroną ko1ejnej umowy dzieriawy, której przedmiotcm jcst ta

sama nieruchomość gruntowa, zabudowana, po umowie za.wartej na czas oznaczony do 3
lat.

Po ociczytaniu treści uchwały Plzewoclnicząca Rady zapytała czy są do nicj wnioski Jrrb

zapy.tania' W związku z brakiem py1ań przystąpiono do głosowania'

przeciw - 4 głosy, wstrzyrnujących się . 0 głosów.

przeciw - 0 głosów, r 'r . trzymująe)ch s ię .  U Plr 'sórł

o godzinie l2.40 Przewodnicząca Rady ogłosiła dziesięciominutową przerwę.

o godzinie l3.00 obrady zostały wznowione. Przewodnicząca Rady przystąliła do l.calizac.ji
plrnktu 11 porządku obrad.

Po przerwic na srrlę obrad r.rie wrócili radni: p' Miros.law Cztrbak i p' Mieczysłal'n l,ajdzilt'

Pnnkt 11. Interpelacje i zapytania.
Przewodnicząca Rady zap1'tała czy są interpe|acje.
Radny p. Arkidiusz Dobiecki powiedział, ie chciałby ustosunkować się do otrzyrnanej odpowiedzi

nu."nio..k o wycięcie kaszlanowca na terenie wspólnoty mieszkarriowej przy ul' Karkonoskiej 53'

oclpowieclŹ brzrrriała. Że wspólnota powinna złoŻyć stosowny wniosck do gn-riny' Racln1' b1l obccn1'

na )ebraniu wspólnoty i wie. ie zatządca . MZGKiM został zoborł'iązany do zajęcia się tą sprart'ą



Druga sprawa to prośba o właściwe oznakowanie dojazdu do ul. Bystrej i E. Plater' :
Iladna p. Ewa Walczak powiedziała. że kierownik Ref. IGK powiedział. Że dojazd będzic
oznakowany.

Radny p. Radosław Jęcek przedstawił interyelacje l złoŻył ją na piśmie (w załączenru do
protokołu).

Radna p. Ewa Walczak zgłosiła problemy z wjazdem z ulicy obrońców Pokoju na uI' KonstrtLlc.ji
3 Maja'- zasadne.jest zainstalowanie w tym miejscu sygnalizacji świetlnej.
Bunnistrz Miasta odpowie dział, Żę wtedy w okresie zimy samocl-rdy bedą miały trudności z
wjazdem.

Radny p. Grzegorz Kubik odczytał i złoiył 5 interpelacji na piśmie (w załączeniu do protokołu)'

Radny p. Sylwestcr Wrorra odczytał i złoŻył 2 interpelacje na piśn.rie (w zalączeniu do probkołu).

Zapytania,
I{adny p' Andrzej "I.alaga zapytał na jakirn etapie i czy są prowadzone fozlllow)' w spt'lrt ie ttlru
saneczkowego oraz o inwestycj e na Kopie,
Burmistrz Miasta odpowiedzial, zę spotkał się z przedstawicielami władz wojewódzkich i
Stalostą w sprawie wykorzystania środków jakie były przęznaczoie na realizację jednego torrt
saneczkort'ego w Polsce. Mamy duie szanse, bo z takiej inwestycj i zrezygnowała l(ryr-rica.
T]urmistrz w-r''stąpił w dniu 17 paŹdziernika do Ministers1wa aby zatrzymać pr7.e7'nac7nne na ten ccl
środki na przyszły tok z przeznaczeniem na mfoŻony tor saneczkowy rv Karpaczu. Miasto llic icst
w stanie utrzymaó ze swojego budietu takiego obiektu dlatego jest propozycja utworzetlia u
Karpaczu ośrodka Przygotowali olimpijskich i finansowania toru Z budżetu pańStwa' Jesteśny teŻ
zainteresowani przejęciem od miasta innych obiektów spońowych: stadionu i skoczni. Karpac'l, ze
względu rra położenie ma bardzo dobre warunki i moŹe być ośrodkiem Przygotowari
olirnpijskich. posiada teŻ bardzo dobrą bazę noclegową SPA' baseny' siłownie. lron.rpleks-v
narciarskic. trasę bicgową dwie Hale spofiowe i 2 lodowisj<a.
I}ur.lrristrz Miasla zorgarrizuje rt' drrrgiej połowie listopada spotkanie ladn}.ch z p' .Iacl<icrrr
Włodygą dotyczące przyszłości spońu w Karpaczu.

W tym miejscu na salę obrad wszedł radny p. Mieczysław Pajdzik

lł.adna p. Bwa Walczak zapylała, ozy na remont toru miasto musi mieó własne środki.
Burmistrz Miasta odpowie dz'iał, Że nie, dajemy sygrrał, Źe mamy stary tof. Ren]ont toru bęclzie
kosztował około 70 80 mln zł a potem jego eksploatacja kilka do kilkurrastu n-riliorrów.
W sprawie odpowiedzi na drugą częśó p1tania radnego p. Andrzeja Talagi Burmistrz Miasta

odpowiedział, że najłatwiej to prześleclzić na stronie intemetowej miasta w zakładce inwestycle'

Za dwa tygodnie zakoticzonę Zostaną prace nad sporządzenięm wniosku leśnego i zostatrię- on

rozesłany do organów uzgadniających i opiniujących. Trwają tei prace przy raporcie o środowisltu
- poszły pytania do kolei Linowej. czekamy na odpowiedŹ i dopiero wtedy będz'ie moŻlia
przygotować decyz|ę śro<1owiskową' Jak będzie komp1et dokumet-ttów. to pfzypuSZczalnic brrdorł'ę

będzie moŻna ro Zpocząc w 2013 roku.

Wobec braku dalszych irrterpelacji i zapytań Prowadząca obrady zarr'rknęła pkt 11 porządJ<u obrad i

przystąpiła do realizacji pk1 12.

I'unkt 12. Wolne wnioski i informacie.
Zastępca Burlrristrza zaprosił radnych na spotkanie z Projektantarni Góry Saneczltowc'I i

orzeiitawicielami Nadleśnictwa, które odbędzie w dniu 14 listopada' o godz. 11'00 w sali narad'



Radny p. Mieczysław Pajdzik poprosił, Żeby na przyszłość wcześrriej przckazywać radnyn-l
informacje o spotkaniach a nie na dwie godziny przed spotkaniem.
Burmistrz Miasta odpowiedz\ał' Żę często termin spotkarria uslalan}' .jcst u' ostattliej chuili, gd1Ź
jest on zaleŻny od dyspozycyjności kompetentnych w danej sprawie osób.
Radny p. Mieczysław Pajdzik powiedział, Że jego uwaga dotyczy ul' Parkowej i czy w tej sprawie
teŻ to sie dzieje z godziny na godzinę. Zapylat czego dotyczyło spotkanie ul. Parkowej _ ozy 1ego.
Że 1ez,dnia sie osuwała.
Bttrmis l ' rz Miasta odport iedzia|. Że dot1czy to też ul .  Par l<orłci .  Spotkanię b; lo rt  .prart ie
wyłączcnia l00 nl odcinka drogi z ruchu. Żeby zrobić podbudowę pod jezdnię prz'e'z |0 dni bętlzit-
ruch zastępczy'

Radny p. Grzegorz Kubik zapytał w sprawie dowozu dzieci do szkoły _ czy sześcioletnię dzicci
mają zapewnioną opiekę.
Burnistrz Miasta odpowiedział, Ż'e tak opieka jest zorganizowana. Nie było skarg. ie coś w tc-j
sprarł.ie j est r-rie tak.

Przewodnicząca Rady odcz1tała analizy oświadczeń maj ątkowych radnych i pracowników gminy
sporządzone przez zobowiązane do tego organy' Powiedziała, Źe pracownica Biura Rady doręczy
radnym stwierdzone przez Urząd Skarbowy uchybienia i poprosiła o korektę oświadczeń rł'e
wskazalrym pr7'e7' ten organ terminie (analiza oświadczeń radnyc1r dokonana przcz Plzewoclniczącą
rady Zosta'la załącz,ona do protokołu).
I'rzewodnicząca Rady powiedziała. Że ptzed Swiętami zostanie wydany l3iuletyn Rady i poprosila o
przesyłanie materiałów do Biura Rady do dnia 15 listopada. Poprosiła równieŻ raclnych o pon]oc \Ą

.jego opracowantu.
Prowadząca obrady poinformowała, ie po 15 listopada zorganizl'\e teŻ spotkanie ze Starostą p.
.Jackiem Włodygą i poprosiła o przygotowanie tematóW które radni chcieliby z nim omówić.

T{adrry p. Mieczysław Pajdzik porł''iedział, Że przypomina się w sprawie rł1'konar-ria clojazdu c1o
nieruclromości przy ul. Gin-rnazjalrrej 15.
Burmistrz Miasta odpowie dzl'ał, Że jest kilka takich dojazdów i dojść do budynków do wykonania
ale brak jest środków remontowych. Planowane jest wykonanie w 2012 roku (na wiosnę)
dojazdów: Gimnazjalna, Iłótka' Wąska i Piastowska.

Przewodnicząca Radv przypomniała radnym o przeplowadzenir-r spotkań z lt.-vborcami i
poilr|ol tlou.irła, Żc 14listopada o godz. 18.00 w Gin-rr.razjum oclbędzic się spotlianic zorg.tIt izu rt utl.'
pl zcz l{adnych okręgu Ill.

Prowadząca obrady zamknęła pkt 12 porządku obrad i przystąpiła do realizacji pkt 13.

Punkt 13. Zamknięcie obrad'
Wbbec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej o godzirrie 14'00 zar-r.rlrr-ręła

obrady Xll sesji Rady Mieiskiej w Karpaczu.
\a tyrn protokól  zakońezolto.
Protolrołowała: inspektor ds Rady Miejskiej
Bożena Bober ,.

F /t.4-,_
Plzewodniczrpy

Rady Miciskie i w Karpaczu

' 
l ti,,or Sgugi*n

Irena Seweryn I


